
Gradivo k Ad/3 
 
Pripombe člana OS Dušana Utroša na zapisnik 23. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 27. 9. 
2017. Pripombe so označene z modro barvo in so bile s strani svetnika predstavljene na 24. seji OS. 
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II. 

 Župan je odgovoril na 4 vprašanja, ki jih je nanj naslovil svetnik Dušanu Utroša. 

1.  

Kar se tiče vprašanja glede vodovoda je zadeva naslednja: 

- vodovodni sistem A je tehnično izveden v skladu s PZI v vseh občinah, prevzet in dan v uporabo in se v 

tehničnem smislu ne bo saniral, saj za to ni potrebe, niti sredstev;  

- prekomerno segrevanje vode je vezano v prvi vrsti na dimenzioniranost sistema (požarna voda), 

relativno nizko porabo v poletnem obdobju, dolžino poti med virom in uporabnikom, ogrevanju tal v 

poletnem času ter regulaciji sistema s strani upravljavca;  

- lastniška pogodba še vedno ni podpisana s strani vseh občin;   

- prav tako ni podpisana upravljavska pogodba;   

- nosilna občina nima pravnih sredstev, da bi v to prisilila partnerske občine v tem projektu; 

- informiranje javnosti o kvaliteti vode je v domeni Eko-parka. Voda je ves čas neoporečna, občani pa se 

individualno odločajo katero vodo bodo pili. Moja družina pije vodo iz sistema. 

- ali je realizirana obljuba Eko parku ? Katera ? Prosim za konkretizacijo. 

- glede najave svetnika, da se bo obrnil na pristojne službe vključno z MOP, je župan pojasnil, da 

so na MOP seznanjeni s trenutnim stanjem, ne škodi pa nobena prijava, mogoče bo MOP poiskal 

nove vzvode za rešitev težav, 

- župan je povedal, da je bil 13. septembra sestanek na MOPu, ki pa je klavrno propadel. 

2. 

Župan je odgovoril na vprašanje svetnika Dušana Utroše okrog uporabe občinskih sredstev za privatne 

namene. Vprašanje se je glasilo; Župan, pozdravljen! Občane, občanke in tudi mene zanima, kako je z 

najemom občinskih osnovnih sredstev za lastne potrebe!?  V mislih imam predvsem obe vozili in ostalo 

tehniko. Marsikomu bi čez leto prišla prav zadeva za prevoz različnih stvari. Trenutno recimo za potrebe 

trgatve. Obenem me zanima tudi, kako je z občinskimi delavci. Ali izvajajo le storitve za občino oziroma 

so na razpolago tudi občankam in občanom!? 

 
Glede najema osnovnih sredstev v lasti Občine Črenšovci je župan povedal, da je najel občinsko tovorno 

vozilo za lastne potrebe in za najem plačal izstavljen račun. V najem ga lahko dobi vsak občan, če je 

tovorno vozilo prosto. Se pravi, takrat, ko se ne uporablja za občinske potrebe in pod pogoji, ki veljajo za 

župana. Prav tako je povedal, da so bili občinski delavci pri njem na trgatvi in o tem ni nobenega dvoma. 

Ljudje lahko v času koriščenja svojega letnega  dopusta delajo kar želijo in tako so bili nekateri tudi na 

njegovi trgatvi grozdja, kjer so mu 4 ure pomagali in za to dobili adekvatno nadomestilo.  Kdor v to 

dvomi, naj vpraša njih. Predlaga, da to stori tudi občinski svetnik, občani in občanke. 

 



3. 

Župan je povedal, da smo dobili poročilo okrog nabave gasilske cisterne v Črenšovci s strani Dušana 

Utroše. Iz njega je vse vidno, razdelano, plačano in projekt zaključen. 

4. 

Prav tako povedal, da nas občinski svetnik Dušan Utroša seznanja z dopisom in občinskim sklepom OS 

iz leta 2012. To je nabava gasilske opreme na nivoju občine. O tej zadevi se bo odločal občinski svet na 

eni izmed prihodnjih sej. 

Na koncu je pojasnil, da se trudi sproti odgovarjati na številna vprašanje svetnika, če pa kdaj ni, se 

opravičuje. Je pa včasih kakšen odgovor nesmiseln oziroma lahko odgovoriš z enim stavkom, kakor tudi 

drugim občanom, s katerimi imamo v tem trenutku kar precej opravkov. 
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Dušan Utroša, član OS, je povedal, da bo začel od  zadaj naprej pojasnjevati pobude. Kot svetnik je bil 

izvoljen za to, da dela v dobrobit občanov in ne da je všečen. Pri opravljanju funkcije člana občinskega 

sveta želi imeti čisto vest,  ko se bo mandat zaključil.  

Glede sklepa OS iz leta 2012 se rešitev lahko najde brez groženj, amandmajev in obvoda GZ Črenšovci, 

saj je vse dokumentirano.   

Župan je vmes povedal, da glede sredstev ni groženj in da bo postopek izpeljan na podlagi vloge 

predlagatelja. O tem bo odločal ta občinski svet v tej sestavi. 

Dušan Utroša je povedal, da bomo po odločanju OS videli, ali imamo za vse vasi in društva enake Wate 

(merila). Pojasnil je, da niso problem finance ampak gre za princip, politiko odločanja na seji OS, ko je 

potrebno prisluhniti tudi stroki. Zadeva nas spremlja od leta 2012 in povzroča nepotrebno razpravo in 

slabo voljo. Res je, da OS odloča, ampak moramo kljub vsemu upoštevati inštitucije in stroko, ki ste jih v 

preteklosti zaobšli. 

Nadalje je povedal, da je čutil dolžnost, da županu in članom OS poda poročilo o nabavi vozila AC 24/60 s 

kratko pisno kronologijo nakupa in finančno konstrukcijo projekta. Člane OS  je obvestil, da  so bila 

sredstva PGD Črenšovci iz naslova sofinanciranja Uprave RS za zaščito in reševanje v višini 28.015,21 

EUR nakazana v začetku septembra 2017 na račun občine. S tem so urejene medsebojne obveznosti med 

občino Črenšovci in PGD Črenšovci pri nabavi omenjenega vozila. Vprašanj svetnikov na poročilo ni bilo. 

S projektom je bilo dokazano, da se lahko tudi v občini Črenšovci vzorčno izpelje projekt. Obenem je 

župana povabil, da si ogleda novo vozilo in se seznani, v kaj je občina investirala sredstva.  

Župan je povedal, da mu je vozilo znano skozi barvo, napis in skozi dokumentacijo, ki jo je podrobno 

pogledal, da pa z vozilom ne zna rokovati.  Ve pa čemu služi.  

Kar se tiče občinskih vozil, tehnike in občinskih delavcev je Dušan Utroša povedal, da ni nič narobe, če 

se je v tem splošnem dopisu prepoznal sam župan. Vemo pa kako je s tem, saj se o tem v občini na veliko 

govori. Zato je poslal vprašanje županu. Naši občani do sedaj niso vedeli, da imajo možnost vse to 

koristiti, sedaj pa bodo vedeli,  saj jih bomo o tem obvestili. Županu je tudi  predlagal, da se naj njegova 

slaba volja, tam kjer je on privat več ne ponovi oziroma, da nima pravice takega obnašanja. 



Župan je povedal, da za svojimi besedami stoji in lahko ponovi zadeve svetniku v obraz.  Ob tem je dodal, 

da v okviru organizacije dela odloča organ, ki se imenuje župan. Lahko sam odloči, da so te zadeve 

namenje občinskim ali njegovim privatnim potrebam.  

Osebno mnenje Dušana Utroše je popolnoma nasprotno. Ni prav, da se osnovna sredstva občine 

koristijo za privatne namene in daje javno pobudo Nadzornemu odboru Občine Črenšovci, da zadevo 

razišče. 

Župan je to pobudo pričakoval in dodal, da ima pravno podlago, da lahko sprejme sklep o koriščenju 

občinskih sredstev v zasebne namene. 

Dušan Utroša, član OS, je v nadaljevanju opozoril na probleme Pomurskega vodovoda – sistem A. Na to 

sicer opozarja že dve leti. Povedal, da je župan sicer podal odgovore, ampak nič novega.  Gre za stare 

floskule. Voda je še vedno pretopla, v poletnem času je dosegla celo 28 stopinj in razen, da smo vgradili 

in plačali klorirne postaje se na problematiki vodo oskrbe ni naredilo nič. Kljub temu, da je bil sprejet 

sklep, da se posname stanje, ugotovi vir težav in pristopi k sanaciji vodovodnega omrežja. Osebno je 

mnenja, da brez korenitih sprememb v sistem, ki sicer tehnično deluje, ne bo rešitve. Vemo pa, kaj vse to 

potegne za sabo. Brez odkopa, v določenih delih naše občine, verjetno tudi ne bo šlo. Dvomi, da bo 

regulacija pomagala. Boji se, da se lahko pojavi legionela, zato opozarja na preventivo. Vprašal je, kaj 

pravi nacionalni laboratorij za zdravje, okolje in hrano. Zanima ga tudi kdaj bodo občine enotne in 

pristopile k lastniški pogodbi in zakaj se je Občina Velika Polana odklopila iz omrežja. Župana je vprašal, 

ali je realizirana obljuba, ki jo je dal EKO PARKU.   

Župan je povedal, da je vprašanje glede odklopa potrebno postaviti Občini Velika Polana. EKO PARKU ni 

nič obljubil, sprejeti so bili sklepi sveta družbenic in to ni obljuba župana ampak sklep. V času izgradnje 

je bil koordinator sistema in naša občina nosilka sistema A. V poletnem času se je ponekod pojavila res 

temperatura vode 27 stopinj (v Gostišču Gaj in v šoli v Črenšovcih), medtem ko je bila na sistemu 23 

stopinj. Zakaj prihaja do tega, se še ne ve. Na podlagi opozorila Nacionalnega laboratorija in zaradi 

zagotavljanja ustrezne mikrobiološke ustreznosti vode se klorira v mejah, ki so dopustne. Člane OS je 

seznanil, da je v tesni povezavi z recenzijsko hišo, ki bo predlagala potrebne rešitve za odpravo 

problemov.   

Dušan Utroša, član OS, je povedal, da je pred časom osebno podal županu in občinskemu svetu predlog 

oziroma idejno zasnovo za izgradnjo športno prireditvenega prostora v Črenšovcih, ki zajema kompletno 

rekonstrukcijo obstoječih objektov in jo podrobno predstavil. To potrebujejo vsi od društev, kulturnikov, 

šole, župnije itd. Okvirna vrednost investicije je ocenjena na 718.000,00 EUR. Idejno zasnovo je na 

podlagi njegovega predloga pripravil Martin Tompa. Zadeva je narejena tako, da lahko začnemo tudi z 

etapno gradnjo oziroma rekonstrukcijo obstoječih objektov. Smatra, da si občina takšen objekt zasluži, 

zato apelira na člane občinskega sveta, da razmislijo o tem. Zahvaljuje se za pozitivna mnenja svetnikov 

in vseh tistih, ki jih je prej naštel kot potencialne uporabnike športno prireditvenega centra. 

Župan je povedal, da je pobuda smiselna in jo podpira kljub temu, da zadeva  ne bo rešena v času tega 

mandata, zaradi finančnih sredstev. Idejno zadevo je pred štirimi leti pripravil tudi Aleš Plej. 

 

 


